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EN 

 

Tourism in Mexico, 10 Reasons to Visit 
Mexico : 
Mexico is one of the most tourist attracting countries in the world. 17.8 

million tourists visited Mexico in 2017 with its ancient history, spectacular 

beaches and many other attractions. More than half of the tourists who 

visit Mexico are American tourists. The United States was followed by 

Canada, United Kingdom, Colombia, Argentina, Spain, Brazil, Germany, 

France and Peru, while America was the first country with 10.3 million 

visitors. 

1. Ancient Mayan Ruins : 

 

Once upon a time, the extraordinary remnants of the great Mayan 

civilization are in Mexico. The Ancient Mayans had forward-looking 

agricultural systems, advanced infrastructure and splendid temples, and 



these structures were well beyond their time. You can also find the world 

famous Kukulkan Pyramid, one of the New7Wonders of the World. 

2. Mexican Coasts : 

 

Located in one of the most beautiful places in the world for tourism 

companies, Hidden Beach, the Yucatan peninsula of the Mayan 

settlement, and the incredible beachfront of Cancun, Mexico, a tourist 

paradise; geographical and climatic aspects of the island is also able to 

impress. The Mexican Coast is one of the best in the world. 



3. Mexican UNESCO Sites : 

 

Mexico is in the sight of the UNESCO World Heritage Sites and therefore 

attracts a lot of tourists. There are 27 cultural sites in Mexico. Ten of the 

cities including Campeche, Oaxaca, Mexico City and Puebla are 

considered World Heritage Cities. You can also take into your list the holy 

city of Teotihuacan, built between the 1st and 7th centuries AD. 



4. The Tequila : 

 

Although it is produced in many parts of the world today, the first place 

that comes to mind when it is called Tequila is of course Mexico. You can 

not go back without drinking the singular at home. 



5. Mexico City : 

 

Mexico City is very popular around the world because Mexico is the most 

vibrant and lively city. Mexico City, home to some of the best restaurants 

and nightclubs in the country, is full of fascinating little neighborhoods 

and is also the arts center of Mexico. 



6. Copper Canyon : 

 

Although Copper Canyon is four times the size of the Colorado Canyon, 

which everyone knows, it is not known as a tourist attraction. To see the 

best of the Copper Canyon, you can use the El Chepe named train, which 

runs from Los Mochis on the Pacific coast, with 86 tunnels and 37 

bridges, an average altitude of 2000 meters, after seeing this canyon 

from its spectacular openings and then completing the journey in the city 

of Chihuahua. 



7. National Parks : 

 

Although every direction has many natural beauty, Mexico has some of 

the best national parks on the planet. Located in the heart of Rome and 

Condesa, Parque México is a wonderful natural wonder of open-air 

walking paths and fascinating fountains. The Bosque de Chapultepec has 

a thousand hectares of land, and there are also museums, restaurants, 

zoos and amusement parks. 



8. Xcaret Eco Theme Park : 

 

There is evidence of what human beings can do when they want, a huge 

forest and natural park, there is a river crossing, and there are many cave 

systems, there is a beach. 



9. Rio Secreto : 

Rio  

Rio Secreto An underground river of stalactites and stalagmites you can 

see. These are works of art that nature has created for thousands of 

years. Depending on the itinerary you can travel for about 3 hours or 

more. 



10. Extreme Sports : 

 

Mexico offers you experiences that you can experience once in your life. 

You can see the big white sharks with a cage trip, you can see the hot air 

balloon over Mexico, you can increase your adrenalin by paragliding. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



TR 

Meksika'da Turizm, Meksika'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden : 
Meksika, dünyanın en çok turist çeken ülkelerinden biridir. Antik tarihi, 

muhteşem plajları ve daha birçok cazibe merkezi ile 2017 yılında 
Meksika'yı 17,8 milyon turist ziyaret etti. Meksika'yı ziyaret eden 
turistlerin yarısından fazlası Amerikalı turistler. Amerika Birleşik 
Devletleri'ni Kanada, Birleşik Krallık, Kolombiya, Arjantin, İspanya, Brezilya, 
Almanya, Fransa ve Peru takip ederken, Amerika 10.3 milyon ziyaretçi ile 

ilk ülke oldu. 

1- Antik Maya Harabeleri: 

Bir zamanlar, büyük Maya uygarlığının olağanüstü kalıntıları 
Meksika'dadır. Antik Mayaların ileriye dönük tarım sistemleri, gelişmiş 
altyapıları ve görkemli tapınakları vardı ve bu yapılar zamanlarının çok 
ötesindeydi. Ayrıca Dünyanın Yeni 7 Harikası'ndan biri olan dünyaca ünlü 

Kukulkan Piramidi'ni de bulabilirsiniz. 

2- Meksika Sahilleri : 

Turizm şirketleri için dünyanın en güzel yerlerinden birinde yer alan Saklı 
Plaj, Maya yerleşiminin Yucatan yarımadası ve bir turizm cenneti olan 
Meksika Cancun'un inanılmaz sahili; adanın coğrafi ve iklimsel yönleri de 
etkileyicidir. Meksika Sahili dünyanın en iyilerinden biridir. 

3- Meksika UNESCO Siteleri: 

Meksika, UNESCO Dünya Mirası Alanları'nın görüş alanındadır ve bu 
nedenle çok sayıda turisti kendine çekmektedir. Meksika'da 27 kültürel 

alan var. Aralarında Campeche, Oaxaca, Mexico City ve Puebla'nın da 
bulunduğu on şehir, Dünya Mirası Şehirleri olarak kabul ediliyor. MS 1. ve 
7. yüzyıllar arasında inşa edilmiş kutsal Teotihuacan şehrini de listenize 
alabilirsiniz. 

4- Tekila : 

Bugün dünyanın birçok yerinde üretilse de Tekila denilince akla ilk gelen 
yer elbette Meksika. Evde tekil içmeden geri dönemezsiniz. 



5- Meksiko : 

Mexico City dünya çapında çok popüler çünkü Meksika en canlı ve canlı 
şehir. Ülkenin en iyi restoran ve gece kulüplerinden bazılarına ev sahipliği 
yapan Mexico City, büyüleyici küçük mahallelerle doludur ve aynı 
zamanda Meksika'nın sanat merkezidir. 

6- Bakır Kanyon : 
Copper Kanyon, herkesin bildiği Colorado Kanyonu'nun dört katı 
büyüklüğünde olmasına rağmen, turistik bir cazibe merkezi olarak 

bilinmiyor. Bakır Kanyon'u en iyi şekilde görmek için, bu kanyonu 
muhteşem açıklıklarından gördükten sonra, Pasifik kıyısındaki Los 
Mochis'ten 86 tünel ve 37 köprü ile çalışan El Chepe adlı treni 
kullanabilirsiniz. ve ardından Chihuahua şehrinde yolculuğu 
tamamlıyoruz. 

7- Milli Parklar : 

Her yönün birçok doğal güzelliği olmasına rağmen, Meksika gezegendeki 
en iyi milli parklardan bazılarına sahiptir. Roma ve Condesa'nın kalbinde 
yer alan Parque México, açık hava yürüyüş yolları ve büyüleyici 

fıskiyeleriyle harika bir doğa harikasıdır. Bosque de Chapultepec bin 
hektarlık bir alana sahip ve ayrıca müzeler, restoranlar, hayvanat bahçeleri 
ve eğlence parkları var. 

8- Xcaret Eko Tema Parkı : 
İnsanoğlunun canı istediğinde neler yapabileceğine dair kanıtlar var, 
kocaman bir orman ve tabiat parkı var, nehir geçişi var ve birçok mağara 
sistemi var, bir kumsal var. 

9- Rio Secreto : 

Rio Secreto Görebileceğiniz bir yer altı sarkıt ve dikit nehri. Bunlar 
doğanın binlerce yıldır yarattığı sanat eserleridir. Seyahat planına bağlı 
olarak yaklaşık 3 saat veya daha fazla seyahat edebilirsiniz. 
 

 



10- Doğa Sporları : 
Meksika size hayatınızda bir kez yaşayabileceğiniz deneyimler sunuyor. 
Kafes gezisi ile büyük beyaz köpekbalıklarını görebilir, Meksika üzerinde 
sıcak hava balonunu görebilir, yamaç paraşütü yaparak adrenalininizi 
artırabilirsiniz. 
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 السياحة في المكسيك ، عشرة أسباب لزيارة المكسيك:

مليون سائح  17.8تعد المكسيك واحدة من أكثر الدول جذباً للسياح في العالم. زار 
القديم وشواطئها الرائعة والعديد من عوامل  بتاريخها 2017المكسيك في عام 

أكثر من نصف السياح الذين يزورون المكسيك هم من السياح  الجذب الأخرى.
الأمريكيين. وتلت الولايات المتحدة كندا والمملكة المتحدة وكولومبيا والأرجنتين 

الأولى التي  وإسبانيا والبرازيل وألمانيا وفرنسا وبيرو ، بينما كانت أمريكا هي الدولة
 مليون زائر. 10.3استقطبت 

 أطلال حضارة المايا القديمة: -1

ذات مرة ، كانت البقايا غير العادية لحضارة المايا العظيمة في المكسيك. كان لدى 
المايا القديمة أنظمة زراعية تطلعية وبنية تحتية متطورة ومعابد رائعة ، وكانت 

أيضًا العثور على هرم كوكولكان الشهير هذه الهياكل تتجاوز وقتهم بكثير. يمكنك 
 عالمياً ، أحد عجائب الدنيا السبع الجديدة.

 السواحل المكسيكية: -2

،  Hidden Beachيقع في واحدة من أجمل الأماكن في العالم لشركات السياحة ، 
لمستوطنة المايا ، والواجهة البحرية الرائعة لمدينة كانكون  Yucatanوشبه جزيرة 

بالمكسيك ، وهي جنة سياحية ؛ الجوانب الجغرافية والمناخية للجزيرة قادرة أيضًا 
 على التأثير. الساحل المكسيكي هو أحد أفضل السواحل في العالم.

 مواقع اليونسكو المكسيكية: -3

المي لليونسكو وبالتالي تجذب الكثير من المكسيك على مرأى من مواقع التراث الع
موقعًا ثقافياً في المكسيك. تعتبر عشرة من المدن بما في ذلك  27السياح. هناك 

كامبيتشي وأواكساكا ومكسيكو سيتي وبويبلا من مدن التراث العالمي. يمكنك أيضًا 
لأول أن تدخل في قائمتك مدينة تيوتيهواكان المقدسة ، التي بنيت بين القرنين ا

 والسابع بعد الميلاد.

 التكيلا: -4

على الرغم من أنه يتم إنتاجه في أجزاء كثيرة من العالم اليوم ، فإن المكان الأول 
هو بالطبع المكسيك. لا يمكنك  Tequilaالذي يتبادر إلى الذهن عندما يطلق عليه 

 العودة بدون شرب المفرد في المنزل.

 

 



 مكسيكو سيتي: -5

بية كبيرة في جميع أنحاء العالم لأن المكسيك هي تحظى مكسيكو سيتي بشع
المدينة الأكثر حيوية وحيوية. مكسيكو سيتي ، موطن بعض من أفضل المطاعم 

والنوادي الليلية في البلاد ، مليئة بالأحياء الصغيرة الرائعة وهي أيضًا مركز الفنون 
 في المكسيك.

 النحاس كانيون: -6

حجمه أربعة أضعاف حجم كولورادو كانيون ، على الرغم من أن كوبر كانيون يبلغ 
وهو ما يعرفه الجميع ، إلا أنه لا يُعرف باسم منطقة جذب سياحي. لمشاهدة أفضل 

المسمى ، والذي يمتد  El Chepe، يمكنك استخدام قطار  Copper Canyonما في 
جسرًا ، بمتوسط  37نفقًا و  86على ساحل المحيط الهادئ ، مع  Los Mochisمن 

متر ، بعد رؤية هذا الوادي من فتحاته الرائعة ومن ثم إكمال الرحلة في  2000ارتفاع 
 مدينة شيواوا.

 المنتزهات الوطنية: -7

على الرغم من أن كل اتجاه له العديد من الجمال الطبيعي ، إلا أن المكسيك لديها 
في  Parque Méxicoفضل المتنزهات الوطنية على هذا الكوكب. يقع بعض من أ

قلب روما وكونديسا ، وهو أعجوبة طبيعية رائعة من مسارات المشي في الهواء 
ألف هكتار من  Bosque de Chapultepecالطلق والنافورات الرائعة. يمتلك 

 مطاعم وحدائق حيوانات ومدن ملاهيالأراضي ، وهناك أيضًا متاحف و

 : Xcaret Eco Themeحديقة   -8

هناك أدلة على ما يمكن أن يفعله البشر عندما يريدون ، غابة ضخمة ومنتزه 
 طبيعي ، وهناك معبر نهر ، وهناك العديد من أنظمة الكهوف ، وهناك شاطئ.

 ريو سيكريتو: -9

Rio Secreto  نهر تحت الأرض من الهوابط والصواعد يمكنك رؤيته. هذه أعمال فنية
ا الطبيعة منذ آلاف السنين. اعتمادًا على خط سير الرحلة ، يمكنك السفر خلقته
 ساعات أو أكثر. 3لمدة 

 الرياضات الخطرة:  -11

تقدم لك المكسيك تجارب يمكنك تجربتها مرة واحدة في حياتك. يمكنك رؤية 
أسماك القرش البيضاء الكبيرة برحلة في القفص ، ويمكنك رؤية منطاد الهواء 

 المكسيك ، ويمكنك زيادة الأدرينالين عن طريق الطيران الشراعي.الساخن فوق 
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